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The report for trademark normalization risk monitoring
商标常态化风险监测报告

Dear Sir/Madam,
Entrusted by Jining City Intellectual Property Rights Protection Center Province, Shandong Province, we conduct regular American trademark risk monitoring for your company's trademark “[image: ]” The monitoring cycle is once every 6 months. The reference data of this monitoring report is as of May 10, 2024.

During the monitoring work, we detect trademark [image: ] registered by DUKE University on USPTO and at the same time we found that the status of your company's trademark in USPTO is rejected. In order to avoid disputes in US to Shenli Rigging, we provide suggestions for your reference, details please see the attached report.

尊敬的先生/女士，您好：
我们接到济宁市知识产权事业发展中心的委托，为贵公司“[image: ]”的商标进行美国商标常态化风险监测，监测周期为每 6 个月一次，本次监测报告参考数据截至2024年5月10日。
在本次监测中，我们在美国商标局网站查询到了杜克大学注册DUKE商标，同时也查询到了贵公司[image: ]商标在USPTO的商标状态为驳回，为避免贵公司的该商标在美国使用时出现纠纷，我们提供了预警建议，供贵公司参考，详见附页。
监测商标：[image: ]
企业：山东神力索具有限公司
类别：6
监测时间：2024-05-10 
监测结果：在USPTO中的状态为驳回，同时查询与美国杜克大学的商标存在近似。[image: ]
[image: ]
[image: ]

预警提醒： 
山东神力索具有限公司于2015年7月01日在美国USPTO申请注册“[image: ]”文字的商标，该商标在国际上除美国外，还通过马德里途径注册了英国、澳大利亚、新加坡、德国、挪威等多个国家和地区。
[image: ]

在本次监测中，我们监测到与贵公司商标的近似商标，虽然贵公司通过马德里途径进行了充分的商标布局，但是在美国却被驳回，为避免贵公司在使用时出现纠纷，我们建议贵公司对该商标的设计进行修改，如增加图案，以提高在美国授权的可能性。
Monitoring trademark: [image: ]
Enterprise: Shandong Shenli Rigging Co., Ltd
IC：6
Monitoring time: 2024-05-10 
Monitoring results: The status of trademark in USPTO is rejected, and the trademark is detected to be similar to the trademark of Duke University.
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Risk warning:
Shenli Rigging applied for the registration of trademark [image: ] in the United States on July 1,2015. In addition to the United States, the trademark is also registered in the United Kingdom, Australia, Singapore, Norway, Germany and other countries and regions through Madrid.
[image: ]

During the monitoring work, we have detected the trademark similar to the trademark of your company. Although your company made full trademark layout through Madrid, it was rejected in the United States. In order to avoid your company disputes in use, we suggest that your company modify the trademark design, such as increase the number of patterns, to improve the possibility of being authorized in the United States.

济宁市海外知识产权服务（美国）工作站 
Jining Overseas Intellectual Property Service （USA）Workstation
国内专家单位：山东专利工程有限公司 
Shandong Patent Engineering Co.,Ltd
海外专家单位：美国思科达律师事务所 
Syncoda LLC.
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[bookmark: _GoBack] 

image7.png




image2.jpeg




image3.png
/RS ZHRLERE SRER DRV I, B8) & ZEFEES

DUKE

il 0605,0606,0617;

/S 14914605 SR 201426075258 ERA% 6
HBAZH (P30 WRENREERAS

HIBAZH G50

HEANE (FX)  WREFRTHRTE T ARENRIS

HigAlE GS0

WELAEHS 1469 AALES 1481 BEiEHIN &
WaEALEEE 20155083278  EHMALHE 20155115288 FEinRE —®
SR 20155118288 = 20255115278 iz

ElFFER R [EERiEEEE st aE

B/ IMEHIE IR EBAR-IREERAT

B REEE

LIVE/REGISTRATION/Issued and Active

BRRSER
o TERRESIR




image4.png
STATUS

Generated on:

Mark:

Us Serial Number:
Register:

Mark Type:

TM5 Common Status
Descriptor:

Status:

Status Date:
Publication Date:

Date Abandoned:

DOCUMENTS

Status results founa

¥ Download a =y Print Preview

This page was generated by TSDR on 2023-12-25 04:27:22 EST

- D U K E
79176036 Application Filing Date: Jul. 01, 2015

Principal

Trademark

DEAD/APPLICATION/Refused/Dismissed or Invalidated

This trademark application was refused, dismissed, or invalidated by the Office and
this application is no longer active.

Abandoned after an inter partes decision by the Trademark Trial and Appeal Board. For further information, see TTABVUE on the
Trademark Trial and Appeal Board web page.

Jan. 23, 2017
Jun. 14, 2016

Jan. 23, 2017





image5.png
STATUS DOCUMENTS

Generated on:

Mark:

US serial Number:

US Registration Number:
Filed as TEAS RF:
Register:

Mark Type:

TM5 Common Status
Descriptor:

Status:
Status Date:

Publication Date:

MAINTENANCE @ ¥  Download ~ i Print Preview

This page was generated by TSDR on 2023-12-25 04:30:54 EST

DUKE
DUKE
87975498 Application Filing Date: Dec. 12, 2016
5335576 Registration Date: Nov. 14, 2017
Yes Currently TEAS RF: Yes
Principal
Trademark

LIVE/REGISTRATION/Issued and Active

The trademark application has been registered with the Office.

Registered. The registration date is used to determine when post-registration maintenance documents are due.
Nov. 14, 2017

Aug. 29, 2017




image6.png
Brand name Logo Designation Status Number Office Nice classification Owner
Registere | UK0080127296 Shandong Shenli Rigging Co., Ltd.
DUKE UK UKIPO (UK) 6,12 X
d 3 (China)
Shandong Shenli Rigging Co., Ltd.
DUKE D U KE USA Ended 79176036 USPTO (USA) 6,12 ancong shen I_ eging £o-,
(China)
Shandong Shenli Rigging Co., Ltd.
DUKE DU KE Australia Ended 1734089 |IPA (Australia) 6,12 andong Shen'l Rigging Co-,
(China)
Germany, Norway, Belgium, Finland, Russian
Federation, Portugal, Bulgaria, Japan, Denmark,
Lithuania, Luxembourg, Croatia, Latvia, France,
Ukraine, Hi Sweden, Si Sle i
DU KE raine; FUnBary, Sweden, SNapore, SoVenia | gegistere Madrid Shandong Shenli Rigging Co., Ltd.
DUKE Benelux Office for Intellectual Property, Belarus, 6,12 X
d (WIPO) (China)

Slovakia, UK, Ireland, USA, Estonia, Switzerland, Malta,
Korea (Republic of), European Union, Greece, Italy,
Spain, Kazakhstan, Austria, Australia, Cyprus, Czech

Republic, Poland, Romania, Netherlands, Tirkiye





image1.png
G B 9 e R AU AR A () T4 58

JINING OVERSEAS INTELLECTUAL PROPERTY PUBLIC SERVICE (USA) WORKSTATION




